
                                        PROCES-VERBAL 
 
 Încheiat azi 31.08.2012 ora 1000,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
august,conform convocatorului înregistrat sub numărul 3904/27.08.2012. 
 La şedinţă sunt prezenţi 8 consilieri locali din totalul de 11 câți numără consiliul 
local,dl.Nicolescu,dl.Tudosiea și d-na Berbecaru  fiind absenți motivați. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecții sau adăugiri la procesul verbal al 
ședinței anterioare ,pus la dispoziția consilierilor.Nefiind ,este aprobat cu unanimitate 
de voturi . 

Dl.președinte prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare. 
Dl.Săndulescu propune scoaterea de pe ordinea de zi al punctului 7,deoarece  

situația prezentată în comisii este incompletă.Ordinea de zi ste aprobată.  
1.  Proiect de hotarare cu privire la aprobarea restituirii impozitului pe clădiri şi  

impozitului pe teren pentru Ivan Geta persoană cu handicap grav. 
          Initiator : Primar; 
          Raportează: Neaţă Ioana 
 
      2.Proiect de hotarare cu privire la stabilire taxă pentru utilizarea bazei sportive cu 
teren sintetic şi nocturnă. 
           Initiator : Primar; 
          Raportează:Stancana Gheorghe 
 
       3. Proiect de hotarare cu privire la stabilirea situaţiilor deosebite de acordare a 
ajutoarelor de urgenţă. 
          Initiator : Primar; 
          Raportează:Alexe Eugenia 
 
         4.Proiect de hotarare cu privire la aprobarea acordării sumei de 20 de 
lei/intervenţie pentru fiecare membru din cadrul serviciului voluntar pentru situaţii de 
urgenţă. 
          Initiator : Primar; 
          Raportează:Preduţ Florian Cosmin 
 
         5.Proiect de hotarare cu privire la aprobarea raportului de evaluare pentru 
suprafaţa de 61,44 mp intravilan. 
          Initiator : Primar; 
          Raportează:Stancana Gheorghe 
 
        6.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea rectificării bugetului local pe anul 
2012. 
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          Initiator : Primar; 
          Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
 
        7.Informare cu privire la datoriile comunei existente până la data de 25.06.2012. 
          Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
 
        8.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 Se prezintă materialele întocmite,după care se fac înscrieri la cuvânt. 
 Se înscrie dl.Stancana,lista rămânând deschisă. 
 Dl.Stancana:Legat de raportul de evaluare,zic să facem tot posibilul și să dăm 
banii pentru că soția lui  Preduț are probleme de sănătate . 
 Taxa pentru serviciul voluntar pentru situații de urgență se referă numai pentru 
intervenție.Să-i plătim pe oameni pentru că altfel nu vor să participe.La Spătaru în 
Predești au intervenit localnicii și până au venit pompierii aproape că au stins incendiul. 
 Referitor la rectificarea bugetului zic să le dăm naibii de parcuri și să plătim 
cofinanțarea la școală. 
 Dl.primar:Avem restanțe mari și la parcuri. 
 Dl.Stancana:S-au distrus stâlpii de iluminat ,s-au uscat arborii. 
 Dl.Popa:Toate parcurile au pățit așa ceva pentru că a lipsit  stilul  de muncă. 
Oamenii nu au fost urmăriți,le-au pus de mântuială și nu le-au îngrijit. 
 Dl.Stancana:Salcia nu merge în pietriș. 
 Dl.primar:Parcurile au sistem de irigații sub pământ și așteptăm să vină 
conducta să putem să ne racordăm la sistemul de alimentare cu apă. 
 D-na Nuțu:Referitor la serviciul voluntar,chiar denumirea de voluntar înseamnă 
altă alternativă ,fără bani.La ședința de comisie ni s-a pus la dispoziție tabelul cu cei 10 
voluntari,printre care se regăsesc și persoane care nu au nicio legătură cu situațiile de 
urgență.Cred că ar trebui să se reactualizeze această comisie.Sunt de acord cu suma de 
20 de lei pe membru/intervenție,dar care membri? 
 Cu taxa pentru terenul de fotbal sunt de acord,dar aș vrea ca elevii școlii să nu 
plătească. 
 Dl.primar:Până acum s-a organizat aiurea.S-au spart plasele ,nocturna și mai 
avem de achitat 4 miliarde vechi.Tot stadionul a făcut 7 miliard,fostul primar a achitat 
3. 
 Dl.Vizonie:Trebuie pus un responsabil.Dori lua taxă 2 lei pe fiecare jucător. 
 D-na Nuțu:Aș vrea să mai știu care sunt acele situații deosebite.Am văzut o 
cerere a unui cetățean care cere bani pentru concubină.Consider că putem da unui 
membru de familie ,nu concubinei. 
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 D-na secretar:Potrivit Legii nr.416/2001 privind venitul minim garantat 
termenul de familie  este asimilat   bărbatului și femeii necăsătorite,dacă se gospodăresc 
împreună. 
 D-na Nuțu:Cât a costat aleea de la școală? 
 D-na Condiu:24.000 lei. 
 Dl.Niți:Cu restituirea impozitului pentru Ivan Geta sunt de acord pentru că are 
probleme de sănătate și dacă legea permite nu văd de ce să nu fiu de acord.  
 Cu taxa la terenul de sport am avut o discușie cu dl.viceprimar și aș vrea să știu 
câți bani s-au încasat,dacă s-a depus ceva la casierie și de ce s-au încasat dacă nu a fost 
taxă stabilită.Ar trebui stabilite și anumite zile pentru ca responsabilul să fie acolo și să 
încaseze banii,să aibă chitanțier cu ștampilă. 
 Cu situațiile deosebite am altă părere.Dacă i-a luat foc casa omului o comisie să 
se deplaseze la fața locului să stabilească valoarea pagubei și noi să aprobăm în consiliu 
suma. 
 Cu situațiile de urgență am peste 30 de ani de experiență.Știu ce înseamnă 
asta.Propun ca una din mașinile primăriei să fie dotată cu stingătoare,mături pentru ca 
să se intervină prompt.Echipa va trebui formată din profesioniști sau persoane care mai 
au habar de situațiile de urgență. 
 Referitor la raportul de evaluare au trecut 3 ani,ce mai așteptăm?, să-i dăm banii. 
 În ședința trecută am cerut facturile cu fierul vechi de la școală. 
 Dl.primar:Nu știu de ce mai răscoliți trecutul. 
 Dl.Niți:V-am cerut și fi șa postului lui Vlad,situația cu mijloacele fixe cu 
polidiscul,aparatul de sudură,furtunele de pompieri,unde sunt? 
 Dl.Stancana:Nu s-au folosit niciodată. 
 Dl.primar:O să facem o comisie de casare.Nu mai avem xerox și trebuie să 
găsim o soluție să achiziționăm altul. 
 Dl.Popa:Cât costă? 
 D-na Condoiu:Aproximativ 3000 de lei,dar nu avem voie să achiziționăm. 
 Dl.Niți:Nu toate parcurile au împrejmuire? 
 Dl.primar:Ba da,cu gard viu. 
 Dl.Niți:Nu putem să nu le plătim? 
 Dl.Primar:Ni se cere să prelungim contractul.Trebuie să mai achităm 2 miliarde 
pentru cofinanțare. 
 Vreau să vă aduc la cunoștință că nu mai putem plătim antrenorul de fotbal din 
bugetul local.Putem să plătim 3 arbitri cu 80 lei de fiecare și un observator cu 70 de 
lei,iar pentru un arbitru putem deconta cheltuielile cu carburanții.Noi trebuie să 
aprobăm aproximativ 3200 de lei,dar asta în ședința viitoare. 
 Dl.Niți:În legătură cu domeniul public,de ce a fost închis de persoane 
particulare? 
 Dl.primar:Nu e. 
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 Dl.Niți:Al cui e?,nu a fost preluat de cooperație?Hai, nu vă mai spălați pe 
mâini,că nu se mai poate!Femeia asta și-a făcut de cap cu vaca, cu tine 12 ani și încă 4 
ani cu Murguleț ,iar acum vine și folosește apa. 
 Dl.Stancana:Nu mai lua după ei,că nu e așa.Ei au niște relații de răutate și nu 
știu cine-i mai poate împăca. 
 Dl.Niți:Vreau și eu să iau apă de acolo.Mai vreau să vă zic că Dițoiu taie chitanță 
în târg pentru primărie și nu are ștampilă.E normal să facă ce vrea? 
 Dl.Săndulescu:De regulă,o ședință de consiliu are în preambul acele ședințe de 
comisii pentru aprofundarea problemelor.Din discuții se trasează sarcini personalului de 
resort.Acestea trebuie citite și aduse completări.Nu prea se obișnuiește să se dea 
importanță la problemele discutate în comisii.E ultima dată când mai vin cu aceste 
precizări.În plen se discută problemele de pe ordinea de zi,cele colaterale se ridică în 
subsidiar și dacă nu le putem rezolva le discutăm într-o ședință viitoare.O ședință în 
plen la noi se transformă într-un bâlci autentic a la Cungrea. 
 Și noi am făcut referire la acea echipă de intervenție.S-a înțeles că acea sumă 
trebuie acordată fiecărui membru care intervine.Nu e un salariu,ci o sumă care se acordă 
la intervenție.Comisia să fie formată din oameni care au habar de stingerea incendiului 
și să aibă credibilitate.Fiecare în satul lui poate să mai aducă 7-8 oameni.Pentru ședința 
viitoare să actuațizați componența și să o depuneți în plen. 
 Cu privire la raportul de evaluare am avut o discuție cu viceprimarul să facă 
referatul mai explicit .Fiecare consilier e specializat pe domeniul lui.Ați luat la 
cunoștință că raportul are două metode și una e prin bonitare directă.Ceea ce nici un 
evaluator nu spune, e situația certă a terenului sau a clădirii evaluate.El ne propune 50 
de lei/mp și acum sutem puși în fața faptului împlinit să acceptăm suma cea mai 
mare.Nu vreau să mai avem discuții pe această temă.E destul de bine și vreau ca actul 
de vânzare cumpărare să fie făcut cu includerea suprafeței în cea a podului. 
 Acum să discutăm despre acele oportunități pentru care se acordă acele ajutoare. 
Nimeni nu a făcut referire la suma propusă a se acorda.Inițial a fost 500 de lei , iar 
comisia noastră a propus 800 de lei.Aceste sume să se acorde cu predilecție 
beneficiarilor de ajutor social,iar în caz de deces să se acorde în regim de urgență.În caz 
de calamități naturale sau deces la celelalte familii,să se acorde numai celor care nu au 
niciun fel de venit și numai după efectuarea unei anchete sociale  la care să fie prezent 
și consilierul local din zona unde are loc catastrofa. 
 Referitor la cererea de scutire de impozit să se pună în aplicare începând cu luna 
următoare depunerii cererii. 
 Cu privire la rectificarea bugetului,avem ordonator principal de credite și să –i 
folosească pe ce e oportun. 
 Dl.Niți:Acum 4 ani s-au dat bani pentru cei care au împlinit 50 de ani de 
căsătorie. 
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 Dl.primar:Noi strângem toate cererile și la anul le vom prevedea în buget. 
 Dl.Săndulescu:De obicei ,aceste pomeni se fac în ani electorali. 
 Dl.Niți:Stancana a făcut degeaba,că  a piedut alegerile. 
 Intră în sală dl.Popescu administratorul firmei S.C.Prestări Servicii Cungrea 
S.R.L. 
 Dl.Săndulescu:S-au ridicat niște probleme cu privire la demolarea școlii și al 
fierului vechi.Autorizația de demolare presupune constituirea unei comisii pentru 
recepția materialelor .Pentru ședința viitoare ,d-le Popescu să ne prezinți un referat din 
care să rezulte unde s-au dus materialele,la parohii,la ISU ce cantitate,facturile emise 
etc. 
 D-na Dicu:De ce s-au dat termopanele la ISU? 
 Dl.Popescu:Nu societatea a dus tabla la fier vechi. 
 Dl.Popa:Cine l-a dus? 
 Dl.Popescu:A venit o mașină trimisă de fostul primar. 
 Dl.Săndulescu:S-a mai ridicat și problema cu târgul. 
 Dl.Popescu:Se dau bonuri în târg,iar banii sunt depuși în baza dispoziției de 
încasare.Sunt ștampilate.Eu i-am dat ștampila lui Dițoiu. 
 Dl.Niți:Eu i-am reproșat  de ce nu sunt ștampilate. 
 Dl.Săndulescu:Până pe ce lună s-au încasat salariile la societate? 
 Dl.Popescu:Până în aprilie. 
 Dl.primar:Din luna septembrie nu se vor mai da subvenții de la A.J.O.F.M și va 
trebui să găsim o cale să-i plătim.Am înțeles că nu mai sunt decât 4600 de lei din cei 
72.000 prevăzuți. 
 D-na secretar:Am ridicat această problemă d-lui Popescu încă de la înființarea 
societății,să nu angajeze oameni mulți pentru că nu o să poată să facă față.I-am sugerat 
să aibă 5-6 muncitori specializați pe diferite domenii:electrician,tâmplar,sudor să poată 
să încaseze bani. 
 Dl.Popa:Aceste probleme sunt puse datorită discuțiilor din sat.Pe noi oamenii ne 
cred cârcotași ,iar de dvs. hoț.Aveți salariați care recoltează prune la un patron.Sunt sub 
un contract?Cine ridică banii? 
 Dl.Popescu:Societatea. 
 Dl.Popa:Se trâmbițează prin sat că la sfârșitul zilei sătenii își iau banii cât 
recoltează,iar  societatea primește doar o treime. 
 Dl.Popescu:Salariații lucrează 8 ore după care pleacă,iar sătenii stau până 
seara.Aceste probleme le-am discutat cu Dulugeac,pentru că despre el e vorba. 
 Dl.Vizonie:Mulți zic că sunt salariații primăriei. 
 Dl.Popescu:Unde sunt suspiciuni se pot face verificări. 
 Dl.Niți:Vin voci din Spătaru care spun că Dițoiu schimbă săptămânal apa în 
piscină din sistemul de alimentare cu apă și nu plătește. 
 Dl.Stancana:Acolo e un izvor și e apă să dăm la tot satul. 
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 Se trece la vot. 
 
 1.Proiect de hotarare cu privire la aprobarea restituirii impozitului pe clădiri şi  
impozitului pe teren pentru Ivan Geta persoană cu handicap grav-8 voturi pentru. 
 
      2.Proiect de hotarare cu privire la stabilire taxă pentru utilizarea bazei sportive cu 
teren sintetic şi nocturnă-8 voturi pentru 
          -40 lei/oră pe timp de zi 
          -50 lei/oră pe timp de noapte 
 
       3. Proiect de hotarare cu privire la stabilirea situaţiilor deosebite de acordare a 
ajutoarelor de urgenţă-8 voturi pentru 
 -deces și calamități naturale pentru beneficiarii de ajutor social și pentru familiile 
care nu realizează venituri. 
 
         4.Proiect de hotarare cu privire la aprobarea acordării sumei de 20 de 
lei/intervenţie pentru fiecare membru din cadrul serviciului voluntar pentru situaţii de 
urgenţă-8 voturi pentru. 
 
         5.Proiect de hotarare cu privire la aprobarea raportului de evaluare pentru 
suprafaţa de 61,44 mp intravilan-8 voturi pentru. 
 
        6.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea rectificării bugetului local pe anul 
2012-8 voturi pentru. 
 
 Se declară închise lucrările ședinței. 
 
                     Președinte,                               Secretar, 
                 Dumitru POPA                  Gabriela ANDRONIE 
 
 
  
 


